
 

Møte nr 8 Tingperiode 2016 – 2018 Kombinertkomiteen           Norges Skiforbund 

Møte:  Telefon/Regulært møte, 26.06.17, kl 19.30- 21.00,  

Sted:   Ullevål/Telefon 

Tilstede; Inge, Roald, Gudmund, Linda, Tina, Paul Einar, Ivar og Jan 
Christian. 
  
1. Marked/Økonomi per 26 juni 
 

• 11,5 mill sikre inntekter. Kostnader på samme nivå inkl 500’ i 
nedbetaling av gjeld til NSF 

• Kostnadssiden under kontroll iflg Marianne og Ivar 

• Klesavtale, kompensasjon fra langrenn 16/7 og 17/18 sesongene 
inntektsføres 800’ 2017 og 150’ 2018 

• Nytt bra møte med mulig ny sponsor  

• Annonsesalg:  3 av sponsorene positive men nivå usikkert  

• Re-signering av Helgeland Kraft avtale 2 år på plass 

• Tina møter mulig ny samarbeidspaertner denne uken 
 
2. Sportslig/Organisering 

 

• Håvard K inn i Prosjekt Beijing 2022. Følger 3 samlinger og har 
telefonkontakt med teamtrenerne. Samarbeid med Ole Martin S. 

• Tiltakene etter sesongevalueringen fungerer.   
o Gode tilbakemeldinger fra Jørgen (tillitsmann for løperne); 

▪ KH tettere på laget 
▪ Færre renn/samlinger koplet sammen 

▪ Gjerne færre men lengre samlinger 
o Ivar S fornøyd med rolle- og ansvarsfordeling  trenerstab: 

▪ Trener langrenn: K Hammer 
▪ Trener hopp Trondh: BK 

▪ Trener hopp Oslo: Peder for Jarl og Mikko samt 



langrenn Espen. 
▪ Koordinering og bestillinger: BK    

  
  
3. Jentehopp/jentekombinert 

• Godt møte på OLT sammen med Hopp (Line Jahr, Klaus.) 

• Innspill fra Hopp mht kun 1 gren i VMjr og hoppbekledning i intl 
kombinertrenn må avklares   PEB følger opp vs HK 

• Veldig positiver tilbakemeldinger fra jentene på opplegget som 
tilbys med Linda S, Øyvind Strøm og Jo Morten Hagen 

• Rennprogram for VMjr ikke klart. Kontakt Lasse O for å få best 
mulig tilrettelagt for jenter; hopp + kombinert. PEB 

 
4. Utøvere/støtte/utøveravtaler 

 

• Innvilges 20’ per A-løper 

• Forutsetter at KK øker nedbetalingen til NSF med minimum 
samme beløp 

• Målsetting: 500’ ekstra til nedbetaling. 

• Utøverne ikke tilfreds med forsikringen som følger 
lisens/utøveravtale. Signering trukket ut i tid, fare for å avbryte 
samling. Ikke anledning til deltakelse uten avtaler. 

• Enighet og signering på plass denne uken. God prosess med 
Jørgen G (tillitsmann. Utøverne tegner selv tilleggsforsikring. 

 
5. Diverse 
 

• Per Tommy tilbys TD utdanning. Vil koste KK ca 5’ hver annet år 
for internasjonal TD oppdatering 

• Jan Christian følger opp PTE 

• PEB etterspør referat etter TD-seminar for 2 uker siden 

• KK referater må ut på nett. PEB oversender 2017 referater til JCB 

• FIS Youth Cup Obersdorf: Viktig rekruttering/motivasjonsarena. 
Prioritere aldersbestemte, dvs Solan Gundersen alder. Linda og 
Jan Christian holder i dette 

• A-laget ikke til SGP. Rekr.utøvere tilbys plasser. Egendekning. 

• Faglig program KK samling planlegges av KK 



 
6. Neste møter 

• Støren 25/8 19:00 –27/8 16:00 sammen sponsorer og utøvere(?) 

• Telefonmøte mandag 14/8 19:30 
o Bl.a. Komitéinstruks. Sendes ut før 1/7  PEB 

• Lillehammer 9-10/9 i forbindelse med KK samlingen 
o Bl.a. Handlingsplan; styres av Helen I (?) 

 
27/6 TWF 

 


